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Protokół  Nr XII/2015 

z sesji Rady Miejskiej Borku Wlkp. 

odbytej w dniu 25 czerwca 2015 roku 

w godz. od 1600 do 1740
 

 

W sesji uczestniczyło 13 radnych (ustawowo 15 radnych), 

 nieobecni radni: Zbigniew Maturski, Hubert Mazur -  lista obecności stanowi 

załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

 

Ponadto w sesji uczestniczyli:  

Skarbnik Gminy – Mirosława Kozłowska,  

Kierownik MGOPS w Borku Wlkp. – Dorota Dutkowiak,  

Kierownik Referatu Ochrony Środowiska – Mirosław Twardowski, 

Redaktor „Życie Gostynia” – Agata Fajczyk,  

Redaktor „Gostyń24” – Marta Stachowska, 

oraz sołtysi i mieszkańcy gminy – lista obecności stanowi załącznik nr 2 do 

niniejszego protokołu.     

                                                                                 

Ad.1. Otwarcie obrad. 

 

 Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady – Andrzej Kubiak, który 

powitał wszystkich radnych oraz gości. 

Następnie stwierdził, że w sesji uczestniczy 13 radnych, co stanowi quorum, 

przy którym Rada może obradować i podejmować prawomocne uchwały. 

 

Ad.2. Ustalenie porządku obrad. 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności. 

2. Ustalenie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z X sesji Rady Miejskiej. 

4. Przyjęcie protokołu z XI sesji Rady Miejskiej. 

5. Sprawozdanie z działalności Rady Powiatu. 

6. Sprawozdanie z działalności Burmistrza. 

7. Zapytania i interpelacje radnych. 

 

8. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał w sprawie: 

a) przejęcia nieruchomości gruntowych od Agencji Nieruchomości Rolnych 

Oddział Terenowy w Poznaniu (Koszkowo), 

b) przejęcia nieruchomości gruntowych od Agencji Nieruchomości Rolnych 

Oddział Terenowy w Poznaniu (Jeżewo), 

c) zbycia nieruchomości gruntowych położonych w Borku Wlkp. oraz 

nieruchomości położonej w Zalesiu, 

d) przyjęcia regulaminu korzystania ze stadionu miejskiego  

w Borku Wlkp., 
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e) przyjęcia regulaminu kortu tenisowego przy kompleksie sportowym  

w Borku Wlkp., 

f) przyjęcia regulaminu korzystania z siłowni zewnętrznej w Karolewie, 

g) przyjęcia regulaminu korzystania z boisk sportowych „MOJE BOISKO-

ORLIK 2012” przy kompleksie sportowym w Borku Wlkp., 

h) przyjęcia regulaminu korzystania  z placu zabaw, 

i) przyjęcia regulaminu korzystania  ze świetlicy wiejskiej (wigwamu), 

j) zmiany siedzib obwodowych komisji wyborczych w Borku Wlkp., 

k) ustalenia opłat za świadczenia udzielane w publicznych przedszkolach  

i oddziałach przedszkolnych w szkołach podstawowych prowadzonych przez 

Gminę Borek Wlkp., 

l) zmian budżetu i w budżecie na 2015 rok. 
 

9. Udzielenie odpowiedzi na zapytania radnych. 

10. Wolne głosy i wnioski.  

11.  Zakończenie.       

 

Po czym Przewodniczący Rady zapytał, czy są  uwagi do porządku obrad. 

 

Uwag nie zgłoszono, wobec powyższego Przewodniczący Rady przystąpił do 

realizacji porządku obrad. 

 

Ad.3. Przyjęcie protokołu  X sesji Rady. 

 

 Przewodniczący Rady stwierdził, że radni mieli możliwość zapoznania 

się  

z treścią protokołu, który był wyłożony w biurze Rady Miejskiej. Następnie 

zapytał czy radni zgłaszają uwagi do protokołu. 

Żadnych uwag nie zgłoszono.  

W związku z powyższym Przewodniczący Rady prosił o przegłosowanie 

jego przyjęcia. 

Za przyjęciem protokołu z X sesji Rady głosowało 13 radnych, nikt nie był 

przeciwny i nikt nie wstrzymał się od głosowania. 

 

Ad. 4.  Przyjęcie protokołu  XI sesji Rady. 

 

 Przewodniczący Rady stwierdził, że radni mieli możliwość zapoznania 

się  

z treścią protokołu, który był wyłożony w biurze Rady Miejskiej. Następnie 

zapytał czy radni zgłaszają uwagi do protokołu. 

Żadnych uwag nie zgłoszono.  

W związku z powyższym Przewodniczący Rady prosił o przegłosowanie 

jego przyjęcia. 

Za przyjęciem protokołu z XI sesji Rady głosowało 13 radnych, nikt nie był 

przeciwny i nikt nie wstrzymał się od głosowania. 
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Ad.5. Sprawozdanie z działalności Rady Powiatu. 
Sprawozdanie nie zostało złożone z powodu nieobecności radnych Powiatu. 

 

Ad.6. Sprawozdanie z działalności Burmistrza. 

W związku z nieobecnością Burmistrza sprawozdanie, przedstawiła Inspektor 

Urzędu Miejskiego – Wiesława Wójcik stanowi ono załącznik nr 3 do 

niniejszego protokołu. 

 

Do przedstawionego sprawozdania nikt nie zgłosił pytań. 

 

Ad. 7. Zapytania i interpelacje radnych. 

Nie wpłynęła żadna interpelacja. 

Radny Michał Dopierała zgłosił zapytanie dotyczące terminu wycinki krzewów 

przy drodze do Koźmina w pobliżu skrzyżowania od Zakładu Mróz S.A.  

w Borku Wlkp.  

 

Ad. 8. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał w sprawie: 
 

a) przejęcia nieruchomości gruntowych od Agencji Nieruchomości Rolnych 

Oddział Terenowy w Poznaniu (Koszkowo). 

 

Wiceprzewodniczący Rady – Tomasz Szczepaniak przedstawił projekt uchwały  

wraz z uzasadnieniem w powyższej sprawie. 

Podinspektor Urzędu Miejskiego – Małgorzata Stanisławska przedstawiła na 

mapie nieruchomości gruntowe proponowane do przejęcia. 

 

Następnie Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii Komisji do 

projektu uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – Anna Majewska – opinia pozytywna 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury, Spraw  Socjalnych, 

Przestrzegania Prawa i Porządku Publicznego – Magdalena Przybylak – opinia 

pozytywna. 

Z-ca Przewodniczącego Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska – Jacek 

Gałczyński – opinia pozytywna. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu – Tomasz Pawlak 

– opinia pozytywna. 

 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu – Tomasz Pawlak– 

opinia pozytywna. 

 

Uwag nie zgłoszono, wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził 

głosowanie. 
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Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych, nikt nie był przeciwny,  

i nikt nie wstrzymał się od głosowania. 

Uchwała Nr XII/ 54 /2015 Rady Miejskiej Borku Wlkp. w w/w sprawie stanowi 

załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

 

b) przejęcia nieruchomości gruntowych od Agencji Nieruchomości Rolnych 

Oddział Terenowy w Poznaniu (Jeżewo). 

 

Projekt uchwały w powyższej sprawie wraz z uzasadnieniem przedstawił  

Wiceprzewodniczący Rady – Romuald Gawroński. 

Następnie podinspektor Urzędu Miejskiego – Małgorzata Stanisławska 

przedstawiła na mapie nieruchomości gruntowe proponowane do przejęcia. 

 

Po czym Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii Komisji do 

projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu – Tomasz Pawlak– 

opinia pozytywna 

 

Uwag nie zgłoszono, wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził 

głosowanie. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 12 radnych, 1 radny wstrzymał się od 

głosowania,  nikt nie był przeciwny. 

Uchwała Nr XII/ 55 /2015 Rady Miejskiej Borku Wlkp. w w/w sprawie stanowi 

załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

 

c) zbycia nieruchomości gruntowych położonych w Borku Wlkp. oraz 

nieruchomości położonej w Zalesiu. 

 

Wiceprzewodniczący Rady – Tomasz Szczepaniak przedstawił projekt uchwały  

wraz z uzasadnieniem w powyższej sprawie. 

Następnie podinspektor Urzędu Miejskiego – Małgorzata Stanisławska 

przedstawiła na mapie nieruchomości gruntowe proponowane do przejęcia. 

 

Po czym Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii Komisji do 

projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu – Tomasz Pawlak– 

opinia pozytywna 

 

Uwag nie zgłoszono, wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził 

głosowanie. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 12 radnych, 1 radny wstrzymał się od 

głosowania,  nikt nie był przeciwny. 
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Uchwała Nr XII/ 56 /2015 Rady Miejskiej Borku Wlkp. w w/w sprawie stanowi 

załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

 

d) przyjęcia regulaminu korzystania ze stadionu miejskiego w Borku Wlkp. 

 

Projekt uchwały w powyższej sprawie przedstawił Wiceprzewodniczący Rady – 

Romuald Gawroński. 

 

Następnie Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii Komisji do 

przedstawionego projektu. 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – Anna Majewska – opinia pozytywna 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury, Spraw  Socjalnych, 

Przestrzegania Prawa i Porządku Publicznego – Magdalena Przybylak – opinia 

pozytywna. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu – Tomasz Pawlak 

– opinia pozytywna. 

 

Uwag nie zgłoszono, wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził 

głosowanie. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych, nikt nie był przeciwny,  

i nikt nie wstrzymał się od głosowania. 

Uchwała Nr XII/ 57 /2015 Rady Miejskiej Borku Wlkp. w w/w sprawie stanowi 

załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

 

e) przyjęcia regulaminu kortu tenisowego przy kompleksie sportowym  

w Borku Wlkp. 

 

Wiceprzewodniczący Rady – Tomasz Szczepaniak przedstawił projekt 

uchwały w powyższej sprawie. 

 

Następnie Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii Komisji do 

przedstawionego projektu. 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – Anna Majewska – opinia pozytywna 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury, Spraw  Socjalnych, 

Przestrzegania Prawa i Porządku Publicznego – Magdalena Przybylak – opinia 

pozytywna. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu – Tomasz Pawlak 

– opinia pozytywna. 

 

 

Uwag nie zgłoszono, wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził 

głosowanie. 
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Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych, nikt nie był przeciwny,  

i nikt nie wstrzymał się od głosowania. 

Uchwała Nr XII/ 58 /2015 Rady Miejskiej Borku Wlkp. w w/w sprawie stanowi 

załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

f) przyjęcia regulaminu korzystania z siłowni zewnętrznej w Karolewie. 

 

Wiceprzewodniczący Rady – Romuald Gawroński przedstawił projekt uchwały  

w powyższej sprawie. 

Następnie Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii Komisji do 

przedstawionego projektu. 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – Anna Majewska – opinia pozytywna 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury, Spraw  Socjalnych, 

Przestrzegania Prawa i Porządku Publicznego – Magdalena Przybylak – opinia 

pozytywna. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu – Tomasz Pawlak 

– opinia pozytywna. 

 

Uwag nie zgłoszono, wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził 

głosowanie. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych, nikt nie był przeciwny,  

i nikt nie wstrzymał się od głosowania. 

Uchwała Nr XII/ 59 /2015 Rady Miejskiej Borku Wlkp. w w/w sprawie stanowi 

załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

 

g) przyjęcia regulaminu korzystania z boisk sportowych „MOJE BOISKO-

ORLIK 2012” przy kompleksie sportowym w Borku Wlkp. 

 

Projekt uchwały w powyższej sprawie przedstawił Wiceprzewodniczący Rady – 

Tomasz Szczepaniak. 

 

Następnie Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii Komisji do 

przedstawionego projektu. 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – Anna Majewska – opinia pozytywna 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury, Spraw  Socjalnych, 

Przestrzegania Prawa i Porządku Publicznego – Magdalena Przybylak – opinia 

pozytywna. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu – Tomasz Pawlak 

– opinia pozytywna. 

 

Uwag nie zgłoszono, wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził 

głosowanie. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych, nikt nie był przeciwny,  

i nikt nie wstrzymał się od głosowania. 
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Uchwała Nr XII/ 60 /2015 Rady Miejskiej Borku Wlkp. w w/w sprawie stanowi 

załącznik nr 10  do niniejszego protokołu. 

 

h) przyjęcia regulaminu korzystania  z placu zabaw. 

 

Projekt uchwały w powyższej sprawie przedstawił Wiceprzewodniczący Rady – 

Romuald Gawroński. 

 

Następnie Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii Komisji do 

przedstawionego projektu. 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – Anna Majewska – opinia pozytywna 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury, Spraw  Socjalnych, 

Przestrzegania Prawa i Porządku Publicznego – Magdalena Przybylak – opinia 

pozytywna. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu – Tomasz Pawlak 

– opinia pozytywna. 

 

Uwag nie zgłoszono, wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził 

głosowanie. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych, nikt nie był przeciwny,  

i nikt nie wstrzymał się od głosowania. 

Uchwała Nr XII/61/2015 Rady Miejskiej Borku Wlkp. w w/w sprawie stanowi 

załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 
 

i) przyjęcia regulaminu korzystania  ze świetlicy wiejskiej (wigwamu). 

 

Projekt uchwały w powyższej sprawie przedstawił Wiceprzewodniczący Rady – 

Tomasz Szczepaniak. 

 

Następnie Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii Komisji do 

przedstawionego projektu. 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – Anna Majewska – opinia pozytywna 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury, Spraw  Socjalnych, 

Przestrzegania Prawa i Porządku Publicznego – Magdalena Przybylak – opinia 

pozytywna. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu – Tomasz Pawlak 

– opinia pozytywna. 

 

Uwag nie zgłoszono, wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził 

głosowanie. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych, nikt nie był przeciwny,  

i nikt nie wstrzymał się od głosowania. 
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Uchwała Nr XII/ 62 /2015 Rady Miejskiej Borku Wlkp. w w/w sprawie stanowi 

załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. 

 

 

j) zmiany siedzib obwodowych komisji wyborczych w Borku Wlkp. 

 

Projekt uchwały w powyższej sprawie przedstawił Wiceprzewodniczący Rady – 

Romuald Gawroński. 

 

Następnie Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii Komisji do 

przedstawionego projektu. 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – Anna Majewska – opinia pozytywna 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury, Spraw  Socjalnych, 

Przestrzegania Prawa i Porządku Publicznego – Magdalena Przybylak – opinia 

pozytywna. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu – Tomasz Pawlak 

– opinia pozytywna. 

 

Uwag nie zgłoszono, wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził 

głosowanie. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych, nikt nie był przeciwny,  

i nikt nie wstrzymał się od głosowania. 
 

Uchwała Nr XII/ 63 /2015 Rady Miejskiej Borku Wlkp. w w/w sprawie stanowi 

załącznik nr 13 do niniejszego protokołu. 

 

k) ustalenia opłat za świadczenia udzielane w publicznych przedszkolach  

i oddziałach przedszkolnych w szkołach podstawowych prowadzonych 

przez Gminę Borek Wlkp. 

 

Projekt uchwały w powyższej sprawie przedstawił Wiceprzewodniczący Rady – 

Tomasz Szczepaniak. 

 

Następnie Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii Komisji do 

przedstawionego projektu. 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – Anna Majewska – opinia pozytywna 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury, Spraw  Socjalnych, 

Przestrzegania Prawa i Porządku Publicznego – Magdalena Przybylak – opinia 

pozytywna. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu – Tomasz Pawlak 

– opinia pozytywna. 

 

Uwag nie zgłoszono, wobec powyższego Przewodniczący Rady zarządził 

głosowanie. 
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Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych, nikt nie był przeciwny,  

i nikt nie wstrzymał się od głosowania. 

Uchwała Nr XII/ 64 /2015 Rady Miejskiej Borku Wlkp. w w/w sprawie stanowi 

załącznik nr 14 do niniejszego protokołu. 

l) zmian budżetu i w budżecie na 2015 rok. 

 

Projekt uchwały w powyższej sprawie przedstawił Wiceprzewodniczący Rady – 

Romuald Gawroński. 

Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy. 

Uwag nie zgłoszono. 

Następnie Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii Komisji do 

przedstawionego projektu. 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – Anna Majewska – opinia pozytywna 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury, Spraw  Socjalnych, 

Przestrzegania Prawa i Porządku Publicznego – Magdalena Przybylak – opinia 

pozytywna. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu – Tomasz Pawlak 

– opinia pozytywna. 

 

Następnie Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych, nikt nie był przeciwny,  

i nikt nie wstrzymał się od głosowania. 

Uchwała Nr XII/ 65 /2015 Rady Miejskiej Borku Wlkp. w w/w sprawie stanowi 

załącznik nr 15 do niniejszego protokołu. 
 

 

Ad. 9. Udzielenie odpowiedzi na interpelacje i  zapytania radnych. 

 

Na zapytanie radnego Michała Dopierały dotyczące wycinki krzewów przy 

drodze do Koźmina w pobliżu skrzyżowania od Zakładu Mróz S.A.  

w Borku Wlkp. odpowiedzi udzielił kierownik Referatu Ochrony Środowiska – 

Mirosław Twardowski. Wyjaśnił, że w związku z tym, iż wycinka drzew przy 

drodze wojewódzkiej się odwleka w czasie wycinka krzewów zostanie 

wykonana w najbliższym czasie. 

 

Nie wpłynęła żadna interpelacja. 

 

Ad.10.  Wolne głosy i wnioski. 

 

W tym punkcie Przewodniczący Rady – Andrzej Kubiak odczytał pismo 

Krajowej Rady Sędziów Społecznych dotyczące rozważenia podjęcia działań w 

kierunku najlepszej selekcji kandydatów na ławników. 

 

Następnie Kierownik Referatu Ochrony Środowiska – Mirosław 

Twardowski poinformował, że Gmina Borek Wlkp. przystąpiła do opracowania 
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Planu Gospodarki Niskoemisyjnej, który obejmuje tematykę gospodarki energią, 

jej efektywnego wykorzystania oraz redukcji emisji gazów cieplarnianych.  

Z zapisów Programu Operacyjnego Infrastruktura i Środowisko wynika, że 

Gminy, które opracowały PGN, mogą brać udział w programach, których celem 

jest pozyskanie dofinansowania na działania takie jak: 

 -  termomodernizacje budynków; 

 -  wdrażanie Odnawialnych Źródeł Energii; 

 -  działania z zakresu modernizacji transportu publicznego (zmniejszające 

emisję). 

 Dobrze opracowany PGN pozwoli podnieść szanse Gminy i jej 

mieszkańców na uzyskanie dofinansowania ze środków krajowych i Unii 

Europejskiej. 

 W związku z powyższym, od dnia 30 czerwca br., przedstawiciele firmy 

Ekopomiar przystąpią do ankietyzacji, mającej na celu inwentaryzację emisji 

pyłów i szkodliwych gazów pochodzących z lokalnych kotłowni węglowych 

oraz domowych pieców grzewczych.  

 Aby jak najlepiej rozpoznać i zdiagnozować potrzeby i możliwości 

Gminy Borek Wlkp. w  zakresie modernizacji źródeł ciepła oraz 

termomodernizacji budynków, pracownicy firmy Ekopomiar dostarczą do 

mieszkańców ankiety, a także pomogą w ich wypełnieniu. Osoby, które nie 

wypełnią ankiety z pracownikami firmy Ekopomiar, proszone są do przekazanie 

ich do Urzędu Miejskiego lub sołtysa do dnia 17 lipca br.  

 W ankietach znajdują się pytania dotyczące: powierzchni ogrzewania, 

źródła ciepła oraz jego rocznego zużycia (gaz, węgiel, drewno, prąd, pelt, olej 

opałowy), a także danych kotła (rok produkcji oraz jego moc).  

 

Wioletta Jańczak – mieszkanka Karolewa stwierdziła, że spotkanie jakie zostało 

zorganizowane dla mieszkańców w tym temacie było bardzo profesjonalne. 

Ponadto poinformowała, że jest bardzo „zbudowana” tym, iż nasza Gmina 

przystępuje do tego programu i wnioskowała o podawanie wiarygodnych 

danych do ankiet. 

 

Nikt więcej głosu nie zabrał. 

 

Ad. 11. Zakończenie. 

 

W związku z wyczerpaniem  porządku obrad oraz brakiem innych głosów 

Przewodniczący Rady Andrzej Kubiak zakończył XII sesję Rady Miejskiej 

Borku Wlkp.  

 

 

      Protokołowała                 Przewodniczący Rady 

 

    Wiesława Wójcik         Andrzej Kubiak 


